
با حضور رئیس امور ایثارگران پالایش و پخش برگزار شد؛ 

جلسه پرسش و پاسخ جامعه ایثارگری پالایشگاه آبادان

 ایثارگران شرکت پالایش نفت آبادان امروز با حضور مسئولان ایثارگران و نیروی انسانی 
شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی، بنیاد شهید خوزستان و پالایشگاه آبادان 

سوال های خود را مطرح کردند.

 ایثارگران شرکت پالایش نفت آبادان امروز با حضور مسئولان ایثارگران و نیروی انسانی شرکت ملی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی، بنیاد شهید خوزستان و پالایشگاه آبادان سوال های خود را مطرح کردند.

  به گزارش روابط عمومی شرکت پالایش نفت آبادان، در این نشست فرزندان  شهدا و خانواده ایثارگری این شرکت 
اعم از جانبازان و آزاداگان در جلسه ای که در باشگاه گلستان برگزار  شد دور هم جمع شدند و مسئولان حاضر 

پاسخگوی سوالات آنها در مباحث مختلف از جمله اخذ امتیازهای شغلی و رفاهی و به کارگیری بودند. 

 مشاور مديرتوسعه منابع انساني و رئيس امور  ايثارگران شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی در این 
نشست با بیان اینکه هدف وی از سفر به خوزستان و آبادان، آشنایی با مشکلات برای رفع آنها است، افزود : بحث 
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کار و جذب فرزندان ایثارگران دغدغه همگانی است و در راستای رفع مشکل تلاش بر این بود با استفاده از بندهای 
"د" و "و" فرزندان ایثارگر دغدغه ای نداشته باشند.

حسين حيدري دستجردي افزود: مصوبه ۱۴۹۷ که در دولت قبل به کار افتاد، دنبال خواهد شد تا بتوان مشکل 
جانبازان بالای ۲۵ درصد را رفع کرد.

وی از توجه به بازنشستگان به عنوان دیگر اقدام برای حفظ شان و منزلت خانواده ایثارگران خبر داد و گفت: چهار تا 
پنج نفر به عنوان نماینده بازنشستگان جامعه ایثارگری ماهیانه در جلسات متعدد حاضر می شوند و مشکلات این 

حوزه با حضور این افراد در حال پیگیری است.

رئيس امور  ايثارگران شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی همچنین، اقدام در حوزه سفرهای زیارتی، 
سیاحتی و رونق المپیادهای ورزشی را دیگر اقدامات انجام شده برشمرد.

 مدیرعامل شرکت پالایش نفت آبادان در سخنان خود در این جلسه، بیان کرد: شهادت نقطه ای نیست که هر کس 
به آن دست یابد و مسیر شهادت برخلاف تصور بسیاری با پایان جنگ تحمیلی تمام نشد و هنوز شاهد تقدیم 

شهدای بیشتر هستیم.

حکیم قیم به شمار بالای جامعه شهادت و ایثار این شرکت اشاره کرد و گفت: شهدای پالایشگاه آبادان یک چهارم  
تمام آبادان و 60 درصد پالایش و پخش  را تشکیل می دهند و شمار شهدا همچنان رو به فزونی است.

وی افزود: جای خوشحالی است که از سال گذشته تا کنون موفق شدیم شمار بسیاری از خانواده شهدا را به 
پالایشگاه آبادان اضافه کنیم  و امیدواریم این کار مورد قبول شهدا واقع شود اما باید در نظر داشت که آبادان تنها 

شهری است که نسبت به جمعیت این تعداد شهدا را دارد و پالایشگاه آبادان با وجود میل قلبی قادر به رفع مشکل 
استخدام تمام فرزندان شهدا و یا اعطای امتیازاتی همچون اختصاص منزل نیست.

در ادامه این نشست سوالاتی پیرامون وضعیت فرزندان شهدا در مصوبات جدید حوزه ایثارگران، تغییر وضعیت 
شغلی و رتبه سازمانی و همینطور اختصاص منازل سازمانی به خانواده ایثارگران مطرح شد، که مسئولان حاضر از 

جمله نمایندگان بنیاد شهید خوزستان و رییس بنیاد شهید آبادان. مدیر عامل شرکت پالایش نفت آبادان به این 
سوالات در راستای افزایش آگاهی از قوانین و مصوبات و رفع ابهام ها پاسخ دادند.

تاکید بر اجرای مر قانون و همینطور یادآور شدن نمایندگان بنیاد شهید و شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی بر اینکه برخی از اقدامات شرکت پالایش نفت آبادان فراتر از وظیفه اعلام شده به سازمان ها و  در قالب 

اختیارات شرکت پالایش نفت آبادان بوده است، بخشی از پاسخ های ارائه شده در این نشست پرسخ و پاسخ بود.


